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AIA International Accounting 

IHP國際會計組是四年制學士學位課程，課程及師資皆經由國際會計師協會（AIA）
的認證。 AIA是一家成立于英國的專業會計師認證機構，在全球超過85個國家建立
了一個會計師的網絡。同時在英國、愛爾蘭和歐盟，也是審計師的公認合格機構。 

IHP國際會計組的訓練，包括會計和財務管理領域的知識，同時授予學士學位和 AIA 

基礎級考試豁免。 

Global Internship Opportunities  國際實習的機會 

AIA的學生會員，有機會至AIA校友的會計師事務所或外國銀行（尤其是英國銀行）
去實習。暑假期間，亦有機會在中國大陸或香港的會計師事務所實習，或到英國銀
行的海外分行（例如東南亞分行）實習。 

Curriculum  課程 

*  Financial Accounting             * Economics                   * Cost and Managerial Accounting  

*  Statistics/ Business Analytic * Business Laws               * Tax Law and Accounting     

*   Auditing I &II                        *Internal Control and Auditing    * Financial Management                     

*   International Financial Management     * Corporate Governance  

*   Accounting Information Management  

The IHP International Accounting Curriculum is a four-year bachelor degree program 

certified by the Association of International Accountants (AIA), a professional 

accountancy body founded in UK that has created a global network of accountants in 

over 85 countries worldwide, and a Recognised Qualifying Body for statutory 

auditors in UK, Ireland, and European Union. The curriculum, which incorporates 

domain knowledge in accounting and financial management, awards both bachelor 

degree and AIA foundation level exam exemptions. 

For a student member of AIA, opportunities to enter an accounting firm by AIA alumni or 

a foreign bank, especially British bank, as an intern are available. During the summer 

period, opportunities to work as an intern at an accounting firm in mainland China or 

Hong Kong, or to an overseas branch (e.g. in Southeast Asia) of a British bank are also 

available.  



Professional CPA: Full AIA license is awarded after completion of all the AIA 

papers/courses and 3-5 accounting experience. 

Career:  With AIA license and experience in financial accounting, higher pay job 

offers worldwide are more attainable. 

AIA International Accounting 

• 專業會計師 : 在完成所有考試科目後， 並累積的實務工作經驗， 可取得 Full AIA

專業會計師執照. 

• 職業：憑藉AIA的執照和財務會計經驗，更容易獲得全球高薪工作機會。 

AIA Career Development 

職涯的發展 



AIA International Accounting 

• AIA 的豁免課程得到 40 多所英國和澳大利亞大學的認可。根據所完成AIA課程的
階段，學生可以繼續在英國AIA的姊妹大學攻讀學士學位或碩士學位，這些姊妹
大學包括: 

Continuing Education 繼續深造 

AIA exempted courses are recognized by over 40 UK and Australian Universities. 

Depending on the level of the AIA courses completed, students can continue to 

pursue his/her bachelor or master degree at AIA partner Universities in UK including : 



AWS Digital Management 

作為亞馬遜的AWS全球教育計畫“AWS Educate”的成員，開南大學的 IHP 數位管理
組為學生提供四年制學士學位培訓課程，當中包含AWS線上技術基礎和獲取實踐經
驗的實驗課程。這些課程可為高薪的科技相關工作好準備，例如雲技術、AI 技術
（包括機器學習、大數據分析）,... 。 同時，管理課程為未來AI世代培養所需的管
理技能，如數位創新管理、產品和服務開發、行銷,… 等，做好準備。 

* Introduction to Smart Technology      * Programming Language: Python 

*  Data Science                                       * Machine Learning   

*  IoT technology and Its Application   *  Production & Operation Management   

* Accounting                                          * Economics 

* Social Media Marketing                      * New Economics and Innovative Business Models 

* Customer Relationship Management   * Consumers’ Behavior   

* Introduction to Fintech                         * Practice of Advanced Amazon Web Services  

* AWS Certificate and License 

Curriculum  課程 

As an Institute Member of Amazon Web Service’s (AWS) global educational plan 

‘AWS Educate’, the IHP Program at Kainan University provides its students with free 

access to learning and receiving credits for hands-on experience with AWS Technical 

Essentials Training Course and on-line labs. The program could open career pathways 

towards high-paying tech related jobs; such as careers in cloud technologies, AI 

technology including machine learning, big data analytics,…etc,  At the same time, the 

management courses to train students with required business management skill for the 

incoming AI generation, such as digital innovation management, product & service 

development, marketing planning,…etc are provided. 



AWS Digital Management 

Global Internship Opportunities  國際實習的機會 

完成相關課程後，學生可以獲得 AWS Educate 的專業證書和線上徽章！這些徽章
可以向 AWS Job Board 的雇主證明相關的專業技能能力。在AWS Job Board  上，  

AWS 的客戶和 AWS 合作企業夥伴（APN），如摩根大通，洛克希德馬丁公司，
NetApp，... 等，提供了超過 2500 個初級及入門級的工作和實習機會。學生可以
保存工作搜索，並設置對工作類型、技能和地理位置的選項，當AWS Job Board 

發佈與其興趣相符的新工作時，會提醒他們。 

After completing the relevant courses, students can get a professional AWS Educate 

certificate and online badge! The badges can prove the student’s competence in the skill to 

the perspective employers on the AWS job board, where over 2,500 early-career and entry-

level jobs and internship opportunities are provided by AWS’s customers and AWS Partner 

Network (APN) companies, such as JP Morgan Chase, Lockheed Martin, Instructure, 

NetApp, … etc. Students can save job searches and set preferences on job type, skills, and 

geographic location, which alert them when new jobs that match their interests are posted.  



Scholarship   獎學金 

• 所有國際和海外華僑一年免費學費, 

 

• 臺灣獎學金計畫：由臺灣教育部提供，鼓勵優秀國際學生赴台攻讀大學學位。
包括每學期高達4萬元新臺幣的學費和雜費，以及每個受助人每月15000元新
臺幣的津貼生活津貼， 

 

• MOFA臺灣獎學金：由臺灣外交部提供，旨在鼓勵優秀國際學生赴台學習。
獎學金獲得者每月可獲助學金3萬元新臺幣，用於學位課程。受助人在臺灣逗
留期間負責支付所有費用。 

• One-year free tuition for all international and overseas Chinese students, 

 

• Taiwan Scholarship Program: Provided by the Ministry of Education of Taiwan to 

encourage outstanding international students to undertake university degree studies in 

Taiwan. Including tuition and miscellaneous expenses up to NTD 40,000 each semester, 

and living allowance for each recipient a monthly stipend of NTD15,000, 

 

• MOFA Taiwan Scholarship: Provided by the Ministry of Foreign Affairs (MOFA) of 

Taiwan, which aims to encourage outstanding international students to study in Taiwan. 

Scholarship recipients will be given a monthly stipend of NT$30,000 for degree 

programs. Recipients are responsible for all expenses during their stay in Taiwan.  



Grants 實習獎學金 

• 提供在CTBC銀行實習的機會， CTBC銀行是臺灣最全球化的金融機構，在14個
國家設有100多家分行。 

• Internship opportunities at CTBC Bank, which is the most globalized financial institute 

of Taiwan with over 100 branches at 14 countries. 

 

 

 

• 提供在統一集團下5家子公司，每週20小時的工作時間，4年總額80萬元新臺幣津
貼的實習機會。  

• Internship opportunities at the 5 subsidiaries of President Chain Store Corp., 20 

hrs/week for four years receiving stipend $NT 800,000. 

 

 

• 由臺灣教育部主辦的臺灣全球實習促進組織（GIFT）提供的實習機會: 

• Internship opportunities are provided by Global Internship Facilitation of Taiwan 

(GIFT), sponsored by the Ministry of Education of Taiwan: 

 

 

  

 

 



Exchange Students 

與全球100多所姊妹校，每年都交換優秀學生短期學習。 通常，姊妹校
修習學分是被承認的。 

With over 100 partner universities around the world, each year outstanding 

students are exchanged with our partner universities for short-term study. Usually, 

the credits for the courses taken at the partner university are recognized. 
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日本姐妹校一年期交換 

• 免日本姐妹校學費 *(需繳交開南學費) 
 

• 日語N3或多益630或雅思5以上或托福iBT61以上, 
 

• 大學部學生每學期學業成績總平均75分（含）以上,  
 

• 研究所學生每學期學業成績平均80分（含）以上, 
 

• IHP學生需未受教育部…等單位公費補助。 



韓國首爾科技大學 
Seoul National University of Science and 
Technology 

• 一學期或一學年 

• 語言限制: TOEIC 650-750 

• 費用：免學費 (名額15名)、自付住宿費用 

• Website: http://en.seoultech.ac.kr/admission/overview/study/  

 

韓國姐妹校一年期交換 

http://en.seoultech.ac.kr/admission/overview/study/


歐美大學姊妹校短期交換 

聖地牙哥州立大學   
San Diego State University  

(交換 + 實習) 
 

• 半年期/一年期(自行選擇) 

• 一學期課程 (需自付學費) 

• 實習：暫無實習 

• 語言要求: IBT 80/IELTS 6.5 

• 費用：由學生自行負擔 

• Website: http://www.sdsu.edu/  

波宜斯州立大學  

Boise State University  
 

• 語言要求: IELTS 6 

• Website: http://www.boisestate.edu/  

• 半年期/一年期(自行選擇) 
• 免學雜費(限一名) 

奧地利庫夫施泰因大學 
University of Applied 

Sciences Kufstein • 一年期 

• 語言要求: IBT 75/IELTS 5.5 

• 其他：需會基本德文─生活用語 

• 費用：免學費 (名額3名)、自付住宿費用 

• Website: https://www.fh-kufstein.ac.at/eng/ 

http://www.sdsu.edu/
http://www.boisestate.edu/
http://www.boisestate.edu/
https://www.fh-kufstein.ac.at/eng/
https://www.fh-kufstein.ac.at/eng/
https://www.fh-kufstein.ac.at/eng/


奧地利薩爾斯堡大學 
University of Salzburg 

• 一年期(免學費) 

• 名額：三名 

• 需自付住宿費用 

• 語言要求: IBT 80/IELTS 6.5 

• (需會基本德文-生活用語) 

• Website: https://www.fh-kufstein.ac.at/eng 

 

歐美大學姊妹校短期交換 

英國沃福漢普頓大學 

• 半年期/一年期(自行選擇) 

• 需自付學費 

• 語言要求: 依照不同學程要求 

• 費用：由學生自行負擔 

• https://www.wlv.ac.uk/international/international-
academy/courses-at-the-international-
academy/study-semester-abroad-/ 
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https://www.wlv.ac.uk/international/international-academy/courses-at-the-international-academy/study-semester-abroad-/
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https://www.wlv.ac.uk/international/international-academy/courses-at-the-international-academy/study-semester-abroad-/
https://www.wlv.ac.uk/international/international-academy/courses-at-the-international-academy/study-semester-abroad-/
https://www.wlv.ac.uk/international/international-academy/courses-at-the-international-academy/study-semester-abroad-/
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  波蘭國立 Karol Adamiecki 大學  

需自付學費 

 

 語言要求: TOEFL 79, 
IELTS 5.5 

 

Website: 
http://www.ue.katowice
.pl/en/erasmus-
exchange.html  

歐美大學姊妹校短期交換 

布達佩斯科維納斯大學 
   Corvinus University of Budapest 

語言要求: TOEFL 79, IELTS 5.5 

學費：免學費(名額1名) 

Website:http://portal.unicorvinus.hu/index.php?id=44542  

http://www.ue.katowice.pl/en/erasmus-exchange.html
http://www.ue.katowice.pl/en/erasmus-exchange.html
http://www.ue.katowice.pl/en/erasmus-exchange.html
http://www.ue.katowice.pl/en/erasmus-exchange.html
http://www.interrel.ae.katowice.pl/xsa/html/modules/xoopsgallery/view_photo.php?xoops_imageid=1863&set_albumName=album21&id=aal
http://portal.uni-corvinus.hu/index.php?id=44542
http://portal.uni-corvinus.hu/index.php?id=44542
http://portal.uni-corvinus.hu/index.php?id=44542
http://portal.uni-corvinus.hu/index.php?id=44542
http://www.google.com.tw/imgres?imgurl=http://upload.wikimedia.org/wikipedia/commons/9/9d/Corvinus_University_Budapest_Main_Building.jpg&imgrefurl=http://commons.wikimedia.org/wiki/File:Corvinus_University_Budapest_Main_Building.jpg&usg=__F2bPR9YyByz2BXduV0L-_FQbJFE=&h=687&w=1024&sz=277&hl=zh-TW&start=2&sig2=JjSevG8HFz_QVKGk4oRjGw&zoom=1&um=1&itbs=1&tbnid=SFbqL3oY41M6MM:&tbnh=101&tbnw=150&prev=/images?q%3DCorvinus%2BUniversity%2Bof%2BBudapest%26um%3D1%26hl%3Dzh-TW%26sa%3DN%26tbs%3Disch:1&ei=Xx_ZTMTSO4mmuAOo3tHECA


開南大學與其姊妹校，包含美國的 University of 
Wisconsin-River Falls，以及日本富山大學，提供符合語言及學
業相關要求的同學，雙學士碩士學位課程。 

二年期雙聯學制 

富山大學是在1949年，由富山高
等學校、富山師範學校、富山青
年師範學校、富山藥學專門學校、
高岡工業專門學校等學校合併而
成的，當時設有文理學部、教育
學部、藥學部、工學部等4學部。 
隨著國立大學的獨立行政法人化，
與同縣的富山醫科藥科大學・高
岡短期大學等合併。萊頓大學世
界大學論文引用排名（CWTS）：
日本第24名 

威斯康辛大學河瀑分校創建於 1874 
年，坐落於美國威斯康辛州北部的
聖克羅伊河谷，距離明尼蘇達州雙
城約 30 分 鐘。校園面積 226 英
畝，並有佔地 150 英畝和 290 英
畝的實驗農場。擁有學生 6455 名
(含 大學部 6061 人及研究所 394 
人)，生師比為 19：1。目前設置四
個學院：文理學院、教育學院、商
業及經濟學院以及農業、食品和環
境科學學院，總計超過 69 個以上
專業學程以上。 



二年期雙聯學制-雙學士學位2+2  

日本國立富山大學 University of 
Toyama 

• 讀滿三學期之商學院學生含學生, 
 

• N1以上合格或程度相當者, 
 

• 每學期學業成績總平均80分（含）以上, 
 

• 繳開南學費, 
 

• 機票費、生活費、保險費、住宿費及水電費等在日本的所
有開銷費用均需自行負擔, 
 

• 富山大學指定之三系選一系 並從富山大學提供的課表內至
少選讀64學分,加上在開南修讀的64學分，合計達到128学
分。 
 

• 在富山大學所修讀的科目、學分在原就讀系所規定的入學
年度的「課規」認定，可以抵免。 
 

• 課程完成後，學生將同時獲得來自開南大學和姊妹校的兩
個互相承認的學士學位。 
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• 雙聯學位：大學部 
• 大學部：2+2  開南64學分、美國64學分 
• 學費：至美國讀書，需繳交對方學費 
• 語言：托福80以上、雅思6.5分  
• 在威斯康辛大學所修讀的科目、學分在原就讀系所規

定的入學年度的「課規」認定 ，可以抵免。 

University of Wisconsin-River Falls (UW-RF) 
威斯康辛大學河瀑分校 

二年期雙聯學制-雙學士2+2 
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申請國際榮譽學程英語合格標準 



Business  

Tourism and Transportation  

Informatics  

Humanities and Social Sciences 

Health care Management  

 

開南大學 桃園 台灣 

Kainan University Taoyuan, Taiwan 

 Population 

Faculty: 212 

Local Students: 5306  

International Students: 588 

 Schools 


